
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2012. december 11-én megtartott nyílt 
üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester, 
   Tóth Csabáné alpolgármester,  
   Elekes Péter képviselő, 
   Kovácsné Kuzma Erika képviselő, 

Labant Zoltán képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Tamás Gábor képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
 
Hajdu Gábor József polgármester megállapította, hogy a képviselő-testületi ülés még mindig 
határozatképes, mert 7 fő képviselőből mindenki jelen van.  
 
3./ napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Tóth Tamás Gábor: Beszámolója és kérdése van. Humán Bizottsági ülésen tárgyalták a 
Bánrévei Hírnök karácsonyi számának szerkesztését, kiadását. Meg kellene tudnia, melyik 
nyomdával készíttessék, mert egyeztetni kellene velük.  
 
Hajdu Gábor József: Az ózdi nyomda úgy tudja, olcsóbb. Szimel Gábor foglalkozott az 
üggyel. Szép a fényes papír, de olcsóbb lehetne, ha nem fényesre nyomtatnák. Talán 
olvashatóbb is lenne. Ez az Ő véleménye. Semmiféle hivatali információ ne legyen benne, 
ünnepi szám.  
 
Tóth Tamás Gábor: Megkérdezte jegyző asszonyt a Humán Bizottsági ülésen, kinek a feladata 
ez. A felelős kiadó a polgármester. 15 percet beszéltek az ülésen erről. Hadd csinálják úgy, 
mint tavaly. 
 
Tóth Csabáné: Jegyzői értesítés is lesz benne a hivatalról, egy pár mondatban. Az embereket 
érinti a dolog. 
 
Hajdu Gábor József: Röviden egyáltalán nem kellene, hanem hosszabban értesíteni. Viszont 
nem most. Amit kötöttünk megállapodást, az már nem igaz. Ilyen káosz még nem volt. Nem 
annyi pénzt adnak, nem annyi főt, stb. Amit most leírnának, abból csak indulat lenne és nem 
kicsi. Rózsaszín felhőket kergettünk. Ne írjunk semmit, mert az sem igaz, amit tegnap 
mondtak.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: A megállapodásunk él a három településsel, csak a költségvetés lesz 
más.  
 
Hajdu Gábor József: 11 fő volt az engedélyezett létszám, Tállai úrék lecsökkentették 8 főre. 
Így nem lehet tervezni. A 4,5 millió Ft-ot is lecsökkentették 3,5 millióra. Vitát gerjesztenek. A 
januári falugyűlésen tudjuk talán elmondani, mikor indul a közös hivatal, mert január 1-től 
biztos nem.  
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Tóth Tamás Gábor: Mi lesz a forgatókönyv január 1-től? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Azt hallották, hogy június 30-ig a jelenlegi felállás szerint 
működhetnek a hivatalok. Valamint képlet sem kell már a létszám kiszámításához, ahol 
működik kisebbségi önkormányzat. A 11 főt lecsökkentették 8 főre. De ez nincs leírva. 
 
Tóth Tamás Gábor: Nem indul a közös hivatal január 1-től? 
 
Hajdu Gábor József: Jelenleg semmit nem tudunk.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: A költségvetéshez jó lenne már tudni. Ebben az évben már háromszor 
módosítottak költségvetést. Minden polgármester és jegyző azt érzi, hogy káosz van. A 
dolgozóknak nem tudnak mit mondani.  
 
Hajdu Gábor József: Annyit tudunk, hogy Kovácsné megy a járáshoz. 
 
Tóth Tamás Gábor:  A Bánrévei Hírnökhöz visszatérve: a cikkek formáját tudjuk. Semmilyen 
tájékoztatás ne legyen a hivatalról? 
 
Hajdu Gábor József: Nem rossz szándékból, de elkiabálni sem meri. Ami szerződést hoztak, 
szét lehet bontani. Nem csak Bánrévén van egy így. Lehet, hogy alszik még egyet Tállai úr, és 
még jobbat dönt. 
 
Tóth Tamás Gábor: A kormány döntése, hogy 5 ezer alatti települések adósságát átvállalja. 
Tudunk már valamit, hogy a mi esetünkben mi lesz? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A pénzügyes kolléganők vannak most éppen értekezleten Putnokon. 
A képviselő-testület még nem tudja, de most bejelenti, hogy egy gazdálkodási pénzügyes 
kolléganőt vettünk fel. Hangonyból jár be, mert a jelenlegi létszámmal nem tudtuk ellátni a 
feladatot. Bekerült a hivatal létszámába: a 11 főben is benne volt már. Vörös Gábornénak 
hívják, pénteken már dolgozott. 3 hónap próbaidővel, középiskolai végzettséggel. 
Hangonyban helyettesített. Keresett pénzügyest, így került ide. 
 
Tóth Tamás Gábor: A folyószámla hitelt január 1-től meg kell újítani? 
 
Hajdu Gábor József: Ajánlás van, hogy ne tegyük. Nem lehet hitelt felvenni, arra tervezni 
költségvetést. A nyilvánosság előtt kellene erről beszélni majd. 20 %-kal emelkedett a 
szemétszállítás díja. Lehet, hogy szemétszállítási díjat kell kivetni januártól a településünkön. 
Senkit nem akar támadni, és személyeskedni sem. Nem adót csökkent senki, hanem a 
lakosokra fogják kivetni, mert nem lesz pénz a működésre. Megkereste az AWE Miskolc 
ötüket. Közbeszerzési eljárást kellene kiírni az új törvény alapján, és 10 éves szerződést 
lehetne aláírni velük. Javasolta nekik, hogy mind az 5 érintett képviselő-testületet hívják 
össze, és előttük mondják el a terveiket. Ha az 5 település egyforma véleményen van, írják ki 
a közbeszerzést, és válasszák 10 évre az AWE-t. Többségi tulajdonban kellene lennie az 
önkormányzatnak, és a cégnek nonprofittá válnia. Próbálnak megfelelni az új törvényi 
előírásoknak. Jövőre belép a tonnánkénti 3.000,- Ft-os elhelyezési adó. Aztán 6.000,-, 9.000,- 
és 12.000,- Ft lesz. A szemétszállítás egy időzített bomba. Minden település bajban lesz. 
Minden lakos magának fogja kifizetni a szemétszállítási díjat. A kommunális adót pedig le 
lehet csökkenteni. Erről mindenképpen beszélni kell, most egy évre kötöttünk velük 
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szerződést. Nem tudunk semmi többet. Olcsóbb nem lesz, az biztos. A koncepcióhoz képest 
ez is változás.  
 
Elekes Péter: Nem kell ettől megijedni. A lehető legnagyobb biznisz a szemétszállítás.  
 
Tóth Tamás Gábor: Ha több település összeáll, lesz annyi ereje, hogy nyereséges legyen. 
 
Hajdu Gábor József: Erőteljes most a nyomás. Tisztességesen szállítottak, és a legnyomottabb 
áron. Olcsóbb nem lesz. Jövőre a közbeszerzés sem lesz egyszerű. Nem fogunk tudni 
beavatkozni a díjba. Esetleg még 10 évig tudnánk velük együttműködni. De ha új cég jön ide 
akkor gondban leszünk. A NAV hajtja már be a díjakat. Az AWE 20 %-kal emeli a díjat 
jövőre, de még mindig olcsóbb, mint más cégek. Az illetéket pedig a lakókkal fizettetik meg. 
 
 
Több hozzászólás nem hangzott el.  
 
Hajdu Gábor József polgármester megköszönte a mai testületi ülésen való részvételt és 
hozzászólásokat.  
 
Az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

Tóth Csabáné           Tóth Tamás Gábor     
alpolgármester                         képviselő 
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